

Title (en)
Ski transport device.

Title (de)
Gerät zum Tragen von Skiern.

Title (fr)
Dispositif pour transporter des skis.

Publication
EP 0300971 A1 19890125 (DE)

Application
EP 88810491 A 19880715

Priority
CH 276687 A 19870721

Abstract (en)
Arranged at one end of a shoulder strap (1) of the device is a basket or a pouch (2) for receiving the rear ends of the skis (4). Provided at the other end of the shoulder strap (1) is a holding loop (3) which can be placed around the skis (4) over the binding (5). The device, connected to the skis in this manner, allows convenient transport of the skis in the vertical position. The extremely simple device, consisting solely of soft parts, with the exception of connection elements such as rivets, can be stored and transported easily by rolling up the loop (3) and the shoulder strap (1) and storing them in the basket or the pouch (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Am einen Ende eines Schulterriemens (1) des Gerätes ist ein Korb oder eine Tasche (2) zur Aufnahme der hinteren Enden der Skier (4) angeordnet. Am anderen Ende des Schulterriemens (1) ist eine Halteschleufe (3) vorgesehen, welche über der Bindung (5) um die Skier (4) gelegt werden kann. Das in dieser Weise mit den Skiern verbundene Gerät erlaubt ein bequemes Tragen der Skier in senkrechter Lage. Das äusserst einfache, mit Ausnahme von Verbindungselementen wie Nieten ausschliesslich aus weichen Teilen bestehende Gerät kann bequem versorgt und transportiert werden, indem die Schleufe (3) und der Schulterriemen (1) zusammengewickelt und im Korb oder der Tasche (2) versorgt werden.

IPC 1-7
A63C 11/22

IPC 8 full level
A63C 11/02 (2006.01); **A63C 11/22** (2006.01)

CPC (source: EP)
A63C 11/025 (2013.01)

Citation (search report)
• [X] FR 2305210 A2 19761022 - DERBIN JACQUES [FR]
• [X] CH 265068 A 19491115 - OPPLIGER HENRI [CH]
• [X] FR 1332131 A 19631216
• [X] CH 405132 A 19651231 - WISMER JULES [CH]

Cited by
EP3204130A4; FR2727031A1; US5400937A; US5383587A; EP2672863A4; US9648940B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE DE ES FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0300971 A1 19890125; EP 0300971 B1 19910918; AT E67422 T1 19911015; CH 671162 A5 19890815; DE 3864935 D1 19911024

DOCDB simple family (application)
EP 88810491 A 19880715; AT 88810491 T 19880715; CH 276687 A 19870721; DE 3864935 T 19880715